

Sameiet Siriskjeret 11-27 (1704)

Protokoll

MØTENUMMER	3-18
NÅR:	tirsdag, 15. mai 2018 17:00 - 18:30
HVOR:	Fellesrommet
MØTE INNKALT AV:	Terje Netland
FREMMØTTE:	Arne Bernt Dahle Terje Netland Sigrun Aasen Geir Lillegraven Kristine Birkeland Guro Waksvik
FORFALL:	Magnus Øgård Meisal
BESKRIVELSE:	Styreleder Terje Halvorsen har byttet navn til Terje Netland.

SAKSOVERSIKT

SAK 1	Konstituering
SAK 2	EL bil lading
SAK 3	Kontaktliste
SAK 4	Infoskriv fra styret
SAK 5	Styremøter 2018
SAK 6	Fellesrom
SAK 7	Private uteplasser
SAK 8	Tyverier i sykkelbod
SAK 9	Slangetromler

SAK 1 Konstituering

SAKSNUMMER	1
SAKSINFORMASJON	Sette opp navn og roller i skjema for innsending til Brønnøysund
FORSLAG TIL VEDTAK	Skjema utfyllt

VEDTAK

Styrets sammensetning

Styreleder	Terje Netland	
Nestleder	Guro Waksvik	efaktura
Styremedlem	Sigrunn Aasen	Ansvar fellesrom
Styremedlem	Magnus Meisal	
Styremedlem	Arne Bernt Dahle	
Varamedlem	Geir Lillegraven	
Varamedlem	Kristine Birkeland	

SAK 2 EL bil lading

SAKSNUMMER 2

SAKSINFORMASJON Årsmøtet vedtok etablering av ladestruktur for EL bil. Vi må gå gjennom tilbudene som er gitt og ta et valg. Vi bør også velge en prosjektleder i styret som kan følge opp arbeidet.

FORSLAG TIL VEDTAK Velge det beste tilbudet på pris og kvalitet
Økning av felleskost fra 1. juli

VEDTAK Valget falt på Rønning på best tilbud total sett, mtp pris, kvalitet og pris pr ladepunkt.
Økning av felleskost fra 1. juli

VEDLEGG: [Solland.pdf](#)
[Rønning.pdf](#)
[Smartly.pdf](#)

SAK 3 Kontaktliste

SAKSNUMMER 3

SAKSINFORMASJON Noen som ikke har ønske om å ha navn og kontaktinfo på nett?

FORSLAG TIL VEDTAK Ha navn og epostliste tilgjengelig på nettsiden for sameiet

VEDTAK Navn og kontaktinfo legges ut på hjemmesidene. Disse oppdateres med info inkludert protokoller fra styremøtene.

SAK 4 Infoskriv fra styret

SAKSNUMMER 4

SAKSINFORMASJON	Vi går gjennom saker til infoskriv som skal sendes ut
FORSLAG TIL VEDTAK	Infoskriv sendes ut i slutten av mai
VEDTAK	Guro lager utkast og sender til styret for gjennomgang. Infoskriv sendes ut, kun elektronisk, i begynnelsen av juni.

SAK 5 Styremøter 2018

SAKSNUMMER	5
SAKSINFORMASJON	Vi må finne møtedatoer for 2018.
FORSLAG TIL VEDTAK	Møtedatoer er satt
VEDTAK	Møtedatoer for 2018: 19. juni kl 17, 21. august kl 17, 25. september kl 18, 23. oktober kl 17, 20. november kl 18, 11. desember kl 17. Innkallinger sendes ut i Outlook.

SAK 6 Fellesrom

SAKSNUMMER	6
SAKSINFORMASJON	Utleie av fellesrom til næring
FORSLAG TIL VEDTAK	Det gis mulighet for næring å leie fellesrom på dagtid i ukedagene
VEDTAK	For leie av fellesrom har beboere fortrinnsrett. Næring kan leie rommet i ukedager på dagtid dersom det er ledig til kr. 2000,- pr dag. Eventuell leie kan kun avtales med ansvarlig for rommet.

SAK 7 Private uteplasser

SAKSNUMMER	7
SAKSINFORMASJON	I årsmøte vedtak fra i fjor, ble forslag om privatisering av uteplasser 1 etasje avvist.
VEDTAK	Varsel sendes de berørte beboere

SAK 8 Tyverier i sykkelbod

SAKSNUMMER	8
SAKSINFORMASJON	Det har vært noen tilfeller av tyverier fra sykkelbod i nr 15.

VEDTAK

Blir mange ekstra kameraer om vi skal montere kameraovervåking i alle sykkelboder og inngangsdører. Styret avventer derfor situasjonen og tar det eventuelt opp til ny vurdering om det skulle utvikle seg i negativ retning

SAK 9 Slangetromler

SAKSNUMMER 9

SAKSINFORMASJON En del av slangetromlene trenger ettersyn

VEDTAK Geir tar en runde og sjekker. Kjøper eventuelt nødvendige reservedeler for å få disse i orden.

SIGNERING

ARNE BERNT DAHLE

TERJE NETLAND

SIGRUN AASEN

GEIR LILLEGRAVEN

KRISTINE BIRKELAND

GURO WAKSVIK